

# D'Bun Full Moon Gift Hamper

To celebrate the arrival of the newborn baby, as well as to inform relatives, friends and business associates of the baby's full-month birthday, the baby's parents often present each household with a gift package.

D'Bun's full moon gift hamper updates this traditional chinese custom with a light touch of modernity. Our offering is a beautifully-wrapped food hamper consisting of red eggs, ang ku kueh, glutinous rice and our signature baby bun -- dBunnies (*steamed buns shaped like bunnies*).



- ♥ **Red eggs** - symbolise birth, good luck and well wishes for a prosperous start to an illustrious future
- ♥ **Ang ku kuehs** - symbolise longevity and good fortune
- ♥ **Glutinous rice** - represents abundant wealth
- ♥ **dBunnie** - symbolise agility and intelligence

D'Bun offers full moon gift packages in two sizes:

## Package A

- 4 red eggs
- 4 ang ku kuehs
- 1kg of glutinous rice (with shiitake mushrooms and dried shrimps)
- 4 dBunnies (with low sugar white lotus paste)

\$28.80

## Package B

- 2 red eggs
- 2 ang ku kuehs
- 0.5kg of glutinous rice (with shiitake mushrooms and dried shrimps)
- 2 dBunnies (with low sugar white lotus paste)

\$18.80



D'Bun Full Month Gift Hamper  
(for Baby Girl)

Ribbons and other decorative packaging materials come in pink or blue.



Enquiry Hotline: 6345 8220

**D'Bun Pte Ltd**

sales@dbun.com.sg  
www.dbun.com.sg

358 Joo Chiat Road Singapore 427603  
www.facebook.com/dBunSG

# 弥月之喜 利满满月礼篮配套

利满弥月礼篮巧妙地将传统习俗与现代潮流合二为一。依据传统礼俗，为了庆祝宝宝的诞生并邀请关心他们的亲戚朋友一齐分享他们得子(女)的喜悦，宝宝的父母会在满月当天派送礼品。

利满弥月礼篮有以下食品：



- ♥ 红蛋 - 象征新生命的诞生，祝宝宝前途无量，功成名就
- ♥ 红龟粿 - 象征宝宝的到来为家里增添喜气，祝宝宝长寿、一生好运
- ♥ 糯米饭 - 代表丰衣足食
- ♥ 利满玉兔宝包 - 代表敏捷，聪明伶俐

利满弥月礼篮配套有大、小选择：

## 配套 A

- 4 个红蛋
- 4 个红龟粿
- 1 公斤糯米饭 (材料包括香菇与虾米)
- 4 个利满玉兔宝包 (馅料是低糖白莲蓉)

\$28.80

## 配套 B

- 2 个红蛋
- 2 个红龟粿
- 0.5 公斤糯米饭 (材料包括香菇与虾米)
- 2 个利满玉兔宝包 (馅料是低糖白莲蓉)

\$18.80



利满女婴弥月礼篮

彩带与其他包装点缀材料有两种颜色选择：粉红或浅蓝。

如有疑问或想预订配套  
请拨打热线 6345 8220



D'Bun Pte Ltd

sales@dbun.com.sg

www.dbun.com.sg

358 Joo Chiat Road Singapore 427603

www.facebook.com/dBunSG